
   

 

   
 

Referat for generalforsamling | Radikale Venstre Nørrebro-Bispebjerg 

16. marts 2025 

 

Til stede: 

Anders Bobek 
Charlotte Saabye Sørensen 
Cristina Bramsen 
Dan Kreutzfeldt 
Emil – faktisk på medlemslisten, men bor i Indre by. 
Elvira Zachariasen 
Fanny Caroline Zeuthen Knoll 
Ida Beck Karlsen – Frederiksberg 
Katarina Hessner Hansen 
Louise Pierrel Mikkelsen 
Lucas Postma – København N 
Magnus – Frederiksberg 
Magnus Georg Jensen 
Merete Næsbye Christensen 
Mikkel Erik Rasmus Schmidt 
Nana Debel 
Tobias Lawaetz 
Simon Toftlund Moelsted 
Samira – Roskilde 
Sia Løvendahl – ikke stemmeret 
Sofie Holm – Valby 
Susanne Wad Leth – København SV 
 

Ikke stemmeberettigede 

Emil, Magnus, Samira, Ida, Susanne, Sofie, Sia 

Valg af dirigent 

Ida Bech Karlsen er indstillet som dirigent.  

Vedtaget ved akklamation. 

Valg af referent 

Sia Løvendahl er indstillet som dirigent.  

https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10057091
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10051234
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10061299
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10051342
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10060064
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10039280
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10058957
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10052890
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10058785
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10024363
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10060383
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10024233
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10056634
https://mit.radikale.dk/profile/person?id=10057753


   

 

   
 

Vedtaget ved akklamation. 

Stemmetællere 

Louise Mikkelsen er indstillet som stemmetæller. 

Vedtages ved akklamation. 

Generalforsamlingens gyldighed 

Generalforsamlingen blev indkaldt rettidigt, og er dermed gyldig.  

Valg af forpersonsskab 

Ingen kandidater, dermed skal der vælges 7 bestyrelsesmedlemmer som derefter 

konstituerer sig. 

Beretninger & spørgsmål  

- Året der gik i bydelen v. Elvira Zachariasen 

Elvira overtog for Dan i HRV’s ledelse. 

Startede med et godt konstituerende bestyrelsesmøde; arbejdsplan om det skulle handle 

mere om kampagne i år.  

Kommunalvalgs kick-off. Herefter valg af Dan, Susanne og Katrine som kandidater. Katrine har 

valgt at trække sig. 

Bilfri-søndag på Nørrebrogade; Dan og Kristine blæste sæbebobler og snakkede med 

forældre. Godt arrangement som nok skal gentages og gøres større i år.  

Elvira genopstiller ikke som formand men kun til bestyrelse.  

Elvira takker for et godt år. 

Elviras beretning godkendes ved akklamation. 

- Økonomi v. kasserer Nana Debel  

Regnskab for 2024. 

Der har været 24 posteringer i løbet af året.  

Nørrebro har et CVR, og de har dermed et dankort. Det koster penge hvert år. Det koster 

1.2050 kr. i år.  De hæver det automatisk, men banken vil prøve at finde en løsning, så man 



   

 

   
 

får det gebyr tilbage, når Nana har snakket med Mobilepay, hvor man kan få en konto eller 

en boks til MP, nu hvor det er så små beløb man taler om.  

Der anbefales, at der fastsættes en fast regnskabsperiode, fx. kalender-år. 

Der anbefales, at der ikke skal være en konto i Nørrebro-Bispebjerg, så medlemmer ikke skal 

betale gebyr. Andre får det administreret centralt. 

Elvira stiller et forslag til afstemning: 

Om der skal rykkes konto ind til HRV, som andre bydele også har. Her har Sia adgang til 

kontoen, så sender man bilag ind til Sia, og man får det refunderet. Det er muligt at få sit eget 

kort til denne konto. 

Argumentation imod: Autonomi – kan godt være det er dyrt, men til gengæld har man 

autonomi. Og allerede ret mange penge.  

Argumenter: Det dyreste udlæg var 3.000 kr. Det har man ikke lyst til at lægge ud, og vente 

op til en uge, hvis der er ferie el. lign. Mange penge at lægge ud. Der kan overføres på samme 

dag. Autonomi om, man kan vente en uge eller op til 3 dage for at få det udlæg igen. 

Principielt.  

Hvor hurtigt foregår betaling for udlæg for Hovedstaden kan gå? Hvad koster det med kortet? 

Bliver det næsten det samme, er det fedt med samme konto. Nogle undersøgelser inden man 

kan afstemme. 

Hvis man fastholder de 1250 for gebyr er det en meget stor andel om året. Det springende 

punkt – om man kan få pengene hurtigt nok. Det er ikke fedt at have udlæg i lang tid. 

Under 500,- at have et kort hos HRV – kommer oven i HRV’s gebyrer. 

Afstemning: Vil generalforsamlingen behandle forslag nu? 

For: 6 

Imod: 3 

Blanke: 3 

Bestyrelsen får en bunden opgave til at tage stilling til det, men GF har debatteret det. 

Kommentar, Magnus: Man ville kunne beholde autonomi, men få en besparelse, fordi man 

godt kan få eget kort hvis man får konto. (?) 

Regnskabet for 2024 godkendes ved akklamation. 



   

 

   
 

- Lokaludvalg v. Dan Kreutzfeldt (Bispebjerg) og Fanny Knoll (Nørrebro) 

Et lokaludvalg laver næsten det samme som på Rådhuset, bare ikke noget kontor eller 

honorarer til rådighed. Tager sig af ting i lokalområdet.  

Bispebjerg: 

En stor mængde mails i lokaludvalget. Ikke stor uenighed, men mere retning mod løsninger. 

Der er sket meget. Start af året: en demonstration med ældre, for at sætte fokus på hvor 

mange ældre der er i området. Anmeldt der blev 1.000, så vejen kunne blive spærret af. Der 

var dog kun 35, så afspærringen blev annulleret. Der kigges på at cirkusgrunden kan bygges 

til plejehjem. Om det så skal flyttes på Bellahøj Marken. Det er lidt besværligt, fordi det er et 

andet lokaludvalg man flytter det til så. Fokus på ældrebolig og plejehjemsboliger kommer 

nu. 

Racerløbet: Personligt, kan der godt leves med den ene weekend. Men to uger op til og to 

uger efter, spærrer de trafik. Det er dermed bøvlet. Dan blev indkaldt til 7. suppleant til 

Rådhuset - afstemning om en permanent helle på skolevejen – hvilket vil gøre så der ikke 

kunne blive afholdt racerløb. De blev enige om, at der skulle stemmes blankt til hellen.  

Dan har snakket med andre partier, så der bliver lagt en lokalplan ned, der omhandler 

hvordan folk bor og hvordan der bygges. 

Der kæmpes med boliger, mange vil gerne bo i byen og bo forskelligt. Lokaludvalget har lagt 

vægt på familieboliger. Lige nu en masse skoler – klasserne bliver mindre højere op i 

klasserne, fordi familierne ikke kan blive boende. Løsning: hvordan kan man bo som familie i 

byen? 

Metro-debat: Drømmer om metro. Metroselskabet var ude og lave kort over KBH. Husum, 

Brønshøj, Bispebjerg havde længst af alle, sammen med Valby. Dan synes, at metro er bedre 

end Letbane – Letbane skulle være på vejen, påvirket af myldretid, vejret, demonstrationer 

og lign.  

Unge-frivillig pris i Bispebjerg. 

Nørrebro: 

En ny pulje – hvert lokaludvalg har en puljepenge, hvor de selv råder over, hvordan de vil 

bruge det. Nørrebro lokaludvalg – to puljer som går til aktiviteter, som folk kan søge. Stor & 

lille pulje. Den store har finansieret Ramadan-skiltet. Den lille pulje handler om at synliggøre 

det frivillige i civilsamfundet, der laver særlige sociale indsatser.  

Palæstina Plads har fyldt meget: Udvalget valgte at man ville støtte denne plads, men nogen 

syntes at FB ikke helt var legitimt nok som baggrund. Om borgerne er blevet hørt eller ej har 



   

 

   
 

fyldt meget. Fanny er sikker på, at det er S har gået imod lokaludvalget, og sagt at de ikke 

mener borgerne er blevet hørt, og der dermed har været en forsinkelse i processen, selvom 

der er blevet stemt om det i lokaludvalget. Men nu er det endeligt besluttet. Har dog været 

oppe på gentagende møder, efter det blev besluttet.  

Brugt penge på video-uge kampagne: oplysning om det sociale frikort. Målrettet de lokale 

erhvervsdrivende. Svært at få folk, de ansatte, har ikke været vilde ved at stå frem med ansigt 

på kamera. 

Fanny genopstiller. Har haft stor glæde af sine to suppleanter, Magnus og Charlotte.  

- Borgerrepræsentationen  

Emil Moselund giver en beretning. Pt. lavpraktisk på vej ind i forhandlinger: overførselssagen. 

Sidste år var der 70 mio. i overskud, og i år arbejdes med en tese om –65 mio. Derved en 

samtale der omhandler, hvad der skal spares væk. Emil har meldt ud til alle 

lokaludvalgsrepræsentanterne, at man ikke skulle stille næsten op efter for mange ønsker, 

fordi der ikke nødvendigvis er nogle midler at arbejde med.  

Likviditet 17 mia. i Københavns Kommune. Råderum på 27 mia. Men de må ikke bruges. Emil 

har bl.a. argumenteret for, at hvis der skal findes penge til grøn omstilling el. lign., hvor KBH’s 

kommune er et sted man virkelig kunne det.  

Katrine Kildgaard er sygemeldt. Emil har overtaget sundhedsudvalget. Gruppen fungerer 

udmærket, der er møder og gode møder. Der orienteres hele vejen rundt. Der stilles en masse 

medlemsforslag. Progressivitet og god stemning inde på Rådhuset. Godt samarbejde. 

Mandatmæssigt: 4 mandater. Måske på vej til d. 5. hvilket betyder en borgmesterpost.  

Hvad betyder det kommende valg: S er i gang med at positionere sig eksternt, mindre internt. 

6 ud af 10 medlemmer S’ BR genopstiller ikke.  

Emils overbevisning: S er i en situation hvor de aldrig nogensinde har været så tæt på at miste 

overborgmesterposten. Deres prioriteret er nu at sige noget, for at få medietid, selvom det 

ikke er orienteret, med deres egne byrådsmedlemmer. De prøver at stemmemaksimere, men 

samtidig minimerer deres egne muligheder. 

Ingen andre muligheder end at gå til M, S eller Å. Alle andre er gået i valggrupper sammen. 

Emils holdning: at gå sammen med M, hvis de stiller op. Ellers Å. Spørgsmålet er om det giver 

mening overhovedet at gå sammen med nogen.  

Spg.: Fordelen ved at det ikke bliver en S overborgmester, ift. at få gennemført B politik? At 

have en socialdemokratisk på overborgmester er en god idé økonomisk. Men S er ikke de 

førende inden for den grønne omstilling i KBH, og der er SF mere ambitiøs, og Ø er nogen som 



   

 

   
 

mere vil glorificere at være i KBH end at have et produkt at sælge til andre til at blive 

inspireret, så byer bliver mere grønnere. Det grønne: SF er et muligt bud. Økonomien med? S 

er det bedste bud, så længe S sidder på finansministerposten. 

- Folketinget v. Samira Nawa 

Folketingsgruppen er optaget af verden uden for Danmark pt. Inklusiv Trump. Fylder meget 

og er meget alvorligt, og bliver taget alvorligt af partierne. Én ting er handelskrig, meldingerne 

ift. Grønland. Noget andet som gør Radikale relevante som parti, er det ideologiske der 

kommer fra Trump administrationen ift. kvinderettigheder, LGBT+ rettigheder der rulles 

tilbage på mange spørgsmål. For Samira er det et vidnesbyrd om at sikre lige rettigheder, er 

ikke noget man opnåede til en bestemt dato, men noget man kæmper for hver dag.  

Dagsorden og forpligtelse ift. dette. Hvordan der navigeres i det. Og også noget som 

Messerschmidt har taget ned, og gjort til dansk + Alex Vanopslagh. 

Kun 6 medlemmer i Folketinget. Der skal være flere, hvis de selv skal kunne føle sig tilfredse 

med papirerne til et møde, før man går ind til det næste. 

Tit fanget i at der er møder osv. Oven i hinanden, samt skal være til stede i Folketingssalen.  

Forholdene er meget ulig ift. hvad en S ordfører oplever.  

Forhandlingsbordet: Meget på klimaområdet. Ikke noget konkret forhandlingsmæssigt, men 

på udkig efter hvordan man får udstillet den aktuelle regering manglende handling på dette 

område. Der er øjne på klimaministeren. Ift. energidelen, var aftale om vind og sol på land 

skulle firdobles inden 2030. En forligskreds. Klima- og energiminister har været ude at udtale, 

at det ikke kommer til at ske. Vidne om, hvor langt nede de grønne ambitioner er på 

regeringens huskeliste.  

Ambitioner om, hvordan man kan finde fælles fodslag ift. at vælge en minister med andre 

partier. Der er også gået sammen allesammen udenom regering til samråd.  

Beskæftigelse: Aktuelt med forhandlinger. Beskæftigelsesreform. Nedlæggelse af jobcentre. 

Svært at være radikal, da Radikale har lagt en tillidsreform frem. Det er også lidt det 

regeringen ligger på bordet. Kravene pilles af bordet, så den enkelte sagsbehandler kan 

benytte sin faglighed. Den oprydning kan Samira godt lide ved regeringens forslag. Men til 

gengæld friholder regeringen de opkvalificeringskurser til dem der er i arbejde. Skærer i 

stedet på den yngre målgruppe, og der er længere væk fra arbejdsmarkedet. Det betyder, 

den svage gruppe, betaler for den stærke gruppe. Ubalance i med Radikale briller. 

Samira præsenterede problemerne på STOF angående beskæftigelse– hvor hun fik nogle 

Radikale idéer at tage med videre. 



   

 

   
 

Spørgsmål omkring statsborgerskab og internationalt adopterede der rammes af de regler 

regeringen vil sætte op for udlændinge og flygtninge. Samira synes det er slemt nok de vil 

ramme udlændinge og flygtninge med en “hammer” - man kan se hvor symbolsk det er, nu 

hvor regeringen vil undtage ukrainerne fra denne lov. En regering der vil gøre noget skidt for 

dem de ikke kan lide, og godt for dem de godt kan lide. Regeringen rammer også 

internationalt adopterede. En minister de kigger til, og en sag de tager alvorligt.  

Spg.: Hvorfor tages så stor afstand fra uddannelsesreformen?  

Radikale står uden for nogle af aftalerne. Enkeltvis kan det give mening, men ifølge Samira 

står man mindre stærkt ved at man står udenfor dem, og ikke bliver inviteret til nogle 

forhandlinger. Dårlige kort ift. uddannelsesparti. Aftaler som skaber samfund på den lange 

bane, og aftaler man vender tilbage til, og Samira er ærgerlig over at Radikale ikke kan vende 

tilbage til dem. På alle områder står man nu udenfor. 

Hvis man er opposition, står man udenfor alle disse forligskredse. Ender man i regering, er det 

her nogle af kortene kan spilles, hvor man kan forhandle forbedringer i. Og et regeringsparti 

vil også træde ind på eksisterende forlig på alle områder. Håbet er, at Radikale kommer ind 

og får noget at sige på de forskellige reformer.  

Spg.: Den grønne omstilling – hvordan kan Hovedstaden være med til at hjælpe, som storby? 

Transport. Bilerne i byen. Københavnere vil have vejene for sig selv. Det samarbejde der skal 

etableres, handler om Road Pricing. GPS-baseret ordning hvor det bliver dyrt at køre rundt i 

byen. Klimamæssigt men også støjforurening, trængsel, luftforureningen, og hul i statskassen 

fra køb af elbiler og færre indtægter fra diesel.  

Spg.: Er der opgørelse af andelen af praktikker som er virksomhedspraktikker, og hvor mange 

de ansætter i fleksjob?  

Har ikke lige set en opgørelse - men et tal der eksisterer. Men der er flere områder, hvor det 

offentlige, staten og kommunerne kan gå forrest. Opslå praktiskstillinger – hvorfor altid svinge 

pisken over virksomheder, men i staten og det offentlige gælder det knap så meget? Pisken 

over virksomheder også ang. grøn omstilling – starte den efterspørgsel selv. Det skal der 

turdes at prioriteres. 

Diskussion af arbejdsgruppens modeller for forandring af bydelene 

Elvira fortæller om arbejdsgruppen. Blev nedsat, fordi der var ønske om at kigge på, om det 

var den bedste måde at strukturere sig på. Spørgeskema og workshops. Det blev præsenteret 

på STOF, hvor der kom input. Der blev besluttet om, kun at gå videre med model 3. Det 

kommer til at ligne noget Maria fra København Syd foreslog – at man har bydele, men man 



   

 

   
 

fjerner alle krav til dem udover at de skal opstille FT-kandidater og vælge 

lokaludvalgsmedlemmer (og lign.). Krav der for andre bydele er hårde.  

Kommentarer:  

Der anerkendes og gives skulderklap til arbejdsgruppen. Enig i, at der var en drøftelse. Der 

kom kompromisser ved STOF, man lyttede, og der var mange konkrete forslag. Kunne være 

fedt, hvis arbejdsgruppen var åbne for input, ikke høring, men små idéer og tanker udenfor 

STOF.  

Når man ikke er medlem af STOF, vil man gerne være del i diskussionen. Ikke et særligt godt 

survey. Bekymring omkring, at bestyrelsen har to lokalbydelsforeningspersoner, som 

fortæller hvad der foregår. At rekruttere nye aktive, er ikke tænkt så godt ind i det foreløbigt. 

Marias forslag lyder godt – dermed send ud bredere end kun STOF-medlemmer.  

Man kan ikke se en centralisering løser det. Løsning at lave samarbejde med andre bydele. 

Svært at kunne rekruttere nye.  

Der roses skrivegruppe og arbejdsgruppe. 

Godt med en forventningsafstemning ift. bydelene og hvad de skulle kunne.  

Elvira opklarer: 

Et ønske om centralisering. Man skal sikre lokal forankring – finde ud af hvad det betyder og 

hvordan sørger man for, at det fremgår. Ift. At blive hørt mere; de sender forslaget færdigt og 

sender det ind til behandling på årsmødet, deraf har man to måneder til at skrive 

ændringsforslag inden det skal behandles. Spørgeskemaet: hvis der skulle ske en ændring, 

hvad skulle det være - derfor der kun blev spurgt ind til ændringer.  

Politiske personvalg 

Der skal anbefales et par kandidater til de to opstillingskredse i foreningen. 

Et kandidatur til Nørrebro og et til Bispebjerg-kredsen. 

Kandidatur fra Samira til Nørrebro-kredsen.  

Anbefalet fra kandidatudvalget uden forbehold. 

Samiras plan er at fortsætte sit kandidatur frem mod næste Folketingsvalg. Glad for at være i 

denne kreds med disse mennesker. Mærkesager såsom ligestilling, lige muligheder for alle, 

uanset køn, hudfarve, seksualitet og andet. Uddannelse og det grønne fylder også meget. 

Samira har samlet en styregruppe omkring sig, der kan hjælpe med de praktiske ting. Godt i 

gang med kampagne. Men der skal være mange flere ombord.  



   

 

   
 

Bestyrelsen kan anbefale Samira til Nørrebro-kredsen ved årsmødet. 

Kandidatur fra Magnus til Bispebjerg-kredsen. 

Anbefalet fra kandidatudvalget uden forbehold. 

Magnus er engageret i at gøre verden et bedre sted. Bruger tirsdag aftener på at undervise - 

hjælper sociale udsatte børn i at blive undervist i samfundsfag og engelsk. Sidder i bestyrelse 

hos en ungdomsorganisation ved navn SAGA.  Brugt meget tid på, hvordan unge skal have 

nemmere ved at erhverve sin egen bolig. Unge-køb. Noget at slå på: uddannelsesreformen. 

Herudover også DF’s “Danmark Tilbage” kampagne. Motto: mere fællesskab. Udover kun at 

kalde til frygt, som der ellers bliver gjort. 

Bestyrelsen kan anbefale Magnus til Bispebjerg-kredsen ved årsmødet. 

Der skal vælges et medlem og to suppleanter til Bispebjerg lokaludvalg. 

Dan stiller op.  

Elvira stiller op som suppleant.  

Mikkel stiller op som suppleant.  

Bestyrelsen vedtager ved akklamation. 

Nørrebro lokaludvalg. 

Fanny stiller op. 

Magnus stiller op som suppleant. 

Charlotte stiller op som suppleant. 

Bestyrelsen vedtager ved akklamation.  

Organisatoriske personvalg 

Der vælges ikke et forpersonskab i denne kreds, men 7 bestyrelsesmedlemmer som bagefter 

konstituerer sig. Både forperson, næstforperson, kasserer og referent. 

Opstillere: Fanny, Magnus, Charlotte, Louise, Nana, Tobias, Lucas 

Det vedtages ved akklamation. 



   

 

   
 

Der skal vælges medlemmer til STOF. 8 og 2 suppleanter. STOF kan blive lavet om stil en 

Storkredsbestyrelse. Derfor er det ikke alle der kan blive siddende. Derfor skal det evt.  

prioriteres dem der vælges. Det vedtages. 

Dem der stiller op til STOF? 

Fanny, Louise, Magnus, Charlotte, Nana, Tobias, Mikkel, Anders B., Lucas 

Rose og Line vil gerne stille op. Samt Anders Højsted. Kunne ikke være her.  

Det er 12 kandidater. Der skal prioriteres 10 af dem, 8 er medlemmer og 2 suppleanter.  

Der skal gives 8 point. Man skal give 8, 7, 6 osv.  

Resultatet tages efter resten af dagsordenen. Dan hjælper som stemmetæller. 

Landsmødedelegerede: 

Opstillere: Fanny, Magnus, Charlotte, Nana, Tobias, Mikkel, Lucas, Katarina, Rose, Anders H.  

Vedtaget. 

Hovedstaden supplerer op derfra. 

Budget 2025 

Drøftelse. Der ikke laves et decideret budget.  

Input og særlige ønsker. 

Hvor meget kandidater skal have til valg: Plejer omkring 1500 kr. Til dem der er på valg. Alle 

kandidater der anbefales fra bydelen, af dem der er på valg i det år. Dem der vælges på 

årsmødet og anbefalet, gives 1500 kr. I år er det KV-kandidaterne. Og hvis de bliver valgt, også 

Magnus og Samira.  

Pengene skal bruges på medlemmer og aktiviteter i bydelen og lokalt. Deep-freeze fra mid-

oktober til 20. jan., pga. krise i BHRV.  

Fanny prøvede at få bodega-talk op at køre i januar og februar, men det lykkedes ikke. Fanny 

ville gerne, men det kunne ikke lade sig gøre. 

Nana synes det var vellykket møde ift. julefrokostarrangementet. Striden fyldte meget. Håb 

på at se frem af og få gang i den igen. 

Eventuelt & evaluering  



   

 

   
 

Bydelsstruktur: der bliver nødt til at ske et skift i hvordan vi gør, fx. at få nye mennesker ind. 

Ud og aktivt rekruttere folk man kender. Og når folk dukker op, man har noget fedt at lave. 

Lave arrangementer som er lidt uden for sæson. Fedt med mix og match, nye og gamle mv. 

Tag teten også på tværs af bydelene. Det sker allerede det med på tværs, men det er kræfter 

og energi der er mangel på. Selv hvis man ikke sidder i bestyrelsen, har man en fed idé så tag 

fat i dem, og efterspørg penge til det.  

På torsdag d. 20 skaber Mikkel og Elvira overblik over valgplakater. Hvis man har lyst til at 

kigge i Dans garage, skal man være velkommen. Kl. 17. Der sørges for kaffe og kage. Hvis det 

går hurtigt, tages der videre til K22.  

Mega fede lokaler til mødet – der takkes for booking af dem.  

Der gives en hånd til den afgående forperson, Elvira.  

Den nye bestyrelse skal lige mødes efter; og have det 1. møde i kalenderen. 

Det afgående forpersonskab, angående tilmeldinger; Der var 9 tilmeldte. Afstemning på om 

resten skal betale, eller man skal sige, at det var det der kostede. Angående frokost. Sia og 

Ida går fri, oplægsholder går fri. 

Det kommer til at koste ca. 580,- hvis bydelen dækker resten der ikke er indbetalt. Anbefales 

det dækkes som en generalforsamlingsudgift i dette år.  

Det vedtages.  

Resultatet for valget for STOF: 

De valgte: 

Placering i rækkefølge: 1.Lucas, 2.Fanny, 3.Magnus, 4.Louise, 5.Mikkel, 6.Tobias, Anders B, 

Nana.  

Suppleanter: Charlotte, Line, Rose, Anders H.  

Nana og Anders B ligger lige.  

Ny afstemning – enten stemmer man på Nana eller Anders B – ift. hvem skal være 7’er.  

Suppleant: 8 til Anders B og 5 til Nana.  

Anders er 7’er og Nana er 8’er. 

 



   

 

   
 

 

 


